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Szanowna Pani 
Ewa Kopacz 
Marszałek Sejmu RP 

Pani Marszałek ! 

Zwracam się do Pani Marszałek jako obywatel, jako działkowiec i jako delegat 
Zjazdu który podpisując skierowane do Pani wystąpienie miałem przekonanie, że 
nasze pismo nie pozostanie bez echa. 

Minęło 70 dni od 16.12.201 lr. - więc jak to jest - czy prawo jest dla wszystkich 
? To pytanie pozostawiam, jako retoryczne i nie łudzę się że otrzymam odpowiedz. 
Proszę tylko o dwie rzeczy : 

- o odpowiedź na list wystosowany przez Zjazd, a jestem przekonany że Rada 
Krajowa PZD przekaże odpowiedz tym wszystkim, którzy zwracali się do Pani 
Marszałek. Być może Kancelaria Sejmu jest zbyt przeciążona wysyłaniem 
odpowiedzi. 

- o zmianę przedstawicieli Sejmu przed ewentualnym rozpatrywaniem przez 
Trybunał Konstytucyjny zapisów ustawy o Rodzinnych Ogrodach 
Działkowych. Przecież tak dużo się zmieniło w ostatnim czasie, i ciągle „coś" 
się zmienia. Jestem przekonany, że tak liczna grupa społeczna ma prawo liczyć 
na poważne i uczciwe traktowanie. 

- A tak na zakończenie - jaki jest sens zmieniać przepisy, które się sprawdziły -
nie naruszając praw innych, stwarzają gwarancje spokojnego i racjonalnego 
funkcjonowania ROD. 

Z poważaniem 
Józef Biernacki 

Do wiadomości: 

Rada Krajowa PZD 
Okręgowy Zarząd Sudecki PZD 


